
Møtereferat - 23.10.2023

Tilstede: Leder, nestleder, kasserer, sekretær, faddersjef, arrkomleder, mediesjef,
kontorkomleder, nestleder i Bedkom og nestleder i Prokom.

Ris og ros

“Sykt bra avis! Forøvrig verker det som om det nye styret har hatt ein knallstart så
langt. Glad i dokker, og lykke til!”
Tusen takk!

“God ny tillitsvalgtplakat, litt mindre "stakkar lille venn<3" vibes :)”
Takk!

“Dere har alltid og kommer alltid til å være en gjeng med mobbere! Så ekstremt lite
greie folk!”
Vi er lei oss for å høre dette og beklager sterkt. Vi har to tillitsvalgte det er mulig å kontakte
angående dette.

“Så fint at referatene fra styremøtene nå er tilgjengelig på nettsiden! Gøy å se at
nystyret er i full gang :)”
Takk!

“Jeg lurte på om det finnes bilder fra Krabbefest 2023 og V&As 25-års jubilium i vår?
Tidligere har bildene blitt lagt ut på facebook-siden, men jeg finner ingen fra disse
festene. Krysser fingrene for at de ikke gikk tapt i styre-skiftet
Hvis jeg får være litt pirkete kan jeg også melde at bildene fra Alkymistens 50-års
jubileum ligger på medlemsgruppen på face og ikke på volvox-siden. I tillegg ligger
bildene fra julebordet 2022 løst på volvox-siden og ikke i et album. Hvis gamlestyret
ikke hadde en grunn til å gjøre det slik, vil jeg påstå at det kan være lurt å rydde litt
opp i det. Organization is key ”
Bildene legges ut så fort som mulig. Takk for innspillet.



“Selma har ikke laget erfaringsskriv; kryss”
Notert. Slike henvendelser kan tas muntlig eller på mail med leder.

“Veldig bra Einstein-gåte”
Vi videreformidler det til Ida som lagde artikkelen!

“så hyggelig med mange ting lagt inn i kalenderen <3”
Takk!

Prioriterte saker

1 Evaluering av NVs studieprogramportefølje (Leder)

Det ble diskutert hvordan styret skal samle inn innspill fra V&As medlemmer om NVs nye
studieprogramportefølje.

2 Movember (Nestleder)

Det ble diskutert mulige utfordringer til Movember.

3 Komitéoppdateringer

● Leder:
○ LL møte
○ NV gang møte

■ Bumperballz kan lånes ut
■ Vi skal få nye griller. De skal ikke lånes ut
■ Vasking av kontoret skjer tirsdager og torsdager
■ Ikke fått svar på om vi kan male dørene

○ Veilederforummøte
■ IBI vil arrangere en karrieredag med litt annet fokus enn våre

bedpresser, som ikke skal kræsje med VIVO.
○ Møte med ITV

■ Høring om nytt bachelorprogram
○ Avtalt møte med NITO på onsdag
○ Skal på konferanse om studenters livskvalitet
○ Fiksa grafisk skjema sånn at ikke alle kan se alle svar

● Kasserer:
○ Sendt faktura fra fadderperioden og HAV 23

■ HAV 23 mottatt
○ Møte med leder i Bioték, ITV, PTV og programrådleder om biotek



■ Bioték ønsker å være en del av V&A som en selvstendig gruppe
■ Samarbeid med Bedkom/VIVO er usikkert
■ Mulig samarbeid med fadderkom
■ Programrådet ønsker samarbeid med både Bioték og V&A for å skape

best mulig forutsetninger for bioteknologer
○ Økanskurs på onsdag

● Nestleder:
○ Åre

■ Budsjett snart ferdig
■ Buss hjem fra Åre er planlagt med Smørekoppen
■ Buss til Åre planlegges med Nabla
■ Promoteringsplan er underveis
■ Begynt på infoskriv

○ Kurs
■ Planlegges workshop om alkoholpolitikk hvor vi utvikler retningslinjer
■ Planlegges workshop om vår alkoholkultur med Hovedstyret og

medlemmer av Arrkom
○ Lagt frem et førsteutkast til sponsoravtale
○ Møte med ITV
○ Skal også på konferanse om studenters livskvalitet

● Sekretær:
○ Fiksa nye plakater
○ Blader på kontoret
○ Hatt rådgivningsmøte om tillitsverv
○ Laget evalueringsskjema til behandling av tillitsvalgtsaker
○ På venteliste til tillitsvalgtkurs med SiT

● Faddersjef:
○ Møte på torsdag

● Arrkom:
○ Har fått på plass nestleder og økonomiansvarlig

● Bedkom:
○ HAV23 faktura ordnet
○ Alle har fått Volvox-mail
○ Kontakting av bedrifter påbegynt
○ Prøver å få til labbesøk hos Analysesenteret i Trondheim

● Nukleomedia:
○ Oppdatering på plakatene:

■ Movember: sendt til print (Vista)
■ Julebord: sendt til print (Vista)
■ Åre: Underveis, frist i november

○ Foto:
■ Styrebilder + julekort 25. Oktober



○ Nukleotidende
■ Delt neste skriveøkt i to etter tilbakemelding fra forrige økt

● Kontorkom:
○ Har hatt strikkekveld
○ Har hatt kake på kontoret
○ Har hatt Debatten-kveld
○ Har hatt F1-visning

● Prokom:
○ Har hatt møte/webkurs for interesserte
○ Sliter med todelt komité

■ Skal prøve nytt møteformat; ~30min plenum, deretter splitte i
web/SoMe

○ Webgruppa har fått mailingliste
■ web@volvox.no og kontakt.web@volvox.no, begge funker

○ SoMe er oppe og går (inkludert TikTok)
○ Heders- og æresmedlemsnominasjoner er snart klare til å legges ut på

nettsiden, kun grafikk mangler
○ Alle på komitémedlemslista skal ha fått mail
○ Planlagt jobbe/sosialkveld på søndag, hvor vi skal få mye gjort spesielt mtp.

nettsida

4 Undergruppeoppdateringer

- Bumblebeats and The Keytones: Vurderer å bli to undergrupper, ikke enda
bestemt. Er en sak som blir aktuell mer på nyåret og når The Keytones har fått
etablert seg som et selvstendig linjeforeningsband.

- InVitro: Brygger, julebord?
- Revyen: Årsmøte, søker penger
- Shanglelauget: Hatt en dialog om undergruppens videre drift
- SkeiV&A: Masse små arrangementer
- RFK: Koie, Fredagsåpent, forskjellige arrangementer
- Spanskymisten: Ukentlige treninger og kamper
- Trollkom: Går turer, bader
- V&A Allsidighet: Fått nytt styre, opplæring
- V&Apekatter: Brattkortkurs, søndagsklatring
- V&AIL: Trener, spiller kamper. Fest sammen på RFK
- VoKalium: Øvinger, gjør seg klar til juletiden, jubileum 11. november

Andre saker

mailto:web@volvox.no
mailto:kontakt.web@volvox.no


5 Kalender på kontoret (Kontorkomleder)

Hovedstyret ønsker en fysisk kalender på kontoret.

6 Billetter til Åre (Nestleder)

Av totalt 80 billetter til Åre, blir 15 billetter prealokerte til Hovedstyret og Fadderkom, og 40
billetter er prealokerte til førsteklassinger.

7 “Hytte til Hytte” på Åre (Nestleder)

Det tas opp at temaene på “Hytte til Hytte” (et arrangement på Åre), bør være inkluderende
og minst mulig kontroversielle.

8 Momskompensasjon (Kasserer)

Vi bør endre på lukking av regnskapsår for å få momskompensasjon, og trenger en ekstern
revisor.

9 Refusjonsskjema (Kasserer)

Det ble gitt informasjon om bruk av refusjonsskjema.

10 ITV, PTV og KTV på nettsiden (Leder)

Det ønskes informasjon om ITV, PTV og KTV på nettsiden. Prokom får ansvar for å ordne
dette.

11 Julekort (Sekretær)

Det legges planer for Hovedstyrets julekort.

12 Biotéks plass i linjeforeningen (Leder)

Biotéks plass i V&A diskuteres. Det ønskes en workshop med representanter fra styret og
bioteknologi om hvordan de kan involveres mer i linjeforeningen.



13 Komitémedlemsoversikt (Prosjef)

Det er et gammelt dokument på Drive med en oversikt over komité- og
undergruppemedlemmer. Denne kan oppdateres og brukes.

14 Rydding av kontoret (Sekretær)

Den som har booket kontoret, er ansvarlig for at det er ryddig den neste dagen. Dette blir
spesifisert i retningslinjene på skjemaet for booking av kontoret.

Eventuelt

15 Rydding av bakrommet (Sekretær)

Det ønskes at styremedlemmer rydder vekk tingene sine fra bakrommet som ikke hører til
der.

16 Kode på bakrommet (Sekretær)

Vi har hatt problemer med medlemmer som aktivt prøver å ta koden til bakrommet vårt. Vi
finner det problematisk at de gjør dette, da de gjør det vanskelig for oss å få tilgang til
rommet. Vi ser på det som en mulighet å ta vekk kontortilgangen deres, og ikke ha
spleiselaget åpent når de er til stede.


